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Protokół Nr XL/2017 

z XL Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 września  2017 r.  

w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.02 otworzył 

XL sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

 
Porządek obrad XL sesji: 

1. Otwarcie obrad XL sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 

2017-2027, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

d) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Sosnowiec 

oraz wsi Sosnowiec Pieńki, obręb Sosnowiec, 

f) zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/191/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

26 sierpnia 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia częściowej 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Stryków w miejscowości Kiełmina i Kalinów, 
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g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

11. Zamknięcie obrad. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa złożyła wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad XL sesji projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLIV/353/2010 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 lutego 2010 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

targowiska miejskiego w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował , że projekt uchwały będzie 

procedowany w pkt 7 h. 

Porządek obrad XL sesji po zmianie: 

1. Otwarcie obrad XL sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

d) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Sosnowiec oraz wsi Sosnowiec Pieńki, obręb Sosnowiec, 

f) zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/191/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 sierpnia 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

częściowej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w miejscowości 

Kiełmina i Kalinów, 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

h) zmieniającej uchwałę Nr XLIV/353/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 19 lutego 2010 r. w sprawie ustalenia regulaminu targowiska 

miejskiego w Strykowie. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

11. Zamknięcie obrad. 
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Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianą:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Damian Drzewiecki, 

2) Jarosław Włodarczyk, 

3) Karol Lenart.  

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił o rozpoczęciu na terenie naszej Gminy 

realizacji inwestycji przez kolejnych pięciu inwestorów. 

W dniu wczorajszym odbyło się spotkanie z kolejnym inwestorem. 

W nawiązaniu do posiedzenia Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 31 sierpnia 2017 r., 

na której obecny był Komendant Powiatowy Policji w Zgierzu oraz I Z-ca Komendanta 

Powiatowego Policji w Zgierzu, Burmistrz Strykowa udzielił głosu Panu Maciejowi 

Koźmińskiemu Z-cy Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie celem przedstawienia 

odpowiedzi na pytania radnych skierowane na sesji w dniu 31 sierpnia 2017 r. do 

Komendanta  Powiatowego Policji w Zgierzu. 

Pan Maciej Koźmiński Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie przedstawił 

następujące informacje dotyczące: 

 parkingu przy cmentarzu katolickim w Niesułkowie 

Komendant Komisariatu Policji w Strykowie wystąpił do Naczelnika Ruchu Drogowego 

Komendy Powiatowej Policji w Zgierzu o nie dokonywanie  przez Policję w tym miejscu 

kontroli pojazdów ciężkich. 

 parkingu nad zalewem w Strykowie  

Po dokonaniu analizy stwierdzono, że na parkingu parkują samochody ciężkie na krótki okres 

, których kierowcy z całej Polski oraz z zagranicy dokonują zakupów w pobliskim markecie 

lub spożywają posiłek w barach. Do zadań doraźnych Policji przyjęto przeprowadzanie 

kontroli przez Policję na tym parkingu. W przypadku stwierdzenia nieprawidłowości 

kierowcy mogą być karani mandatem, pouczani lub może zostać skierowany wniosek do 

sądu. 

 przestępczości 

Pan Maciej Koźmiński Z-ca Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie przedstawił 

informację dot. wykroczeń i ich wykrywalności ( nie prowadzi się tego typu statystyk) 

sporządzoną na prośbę  radnych. Informacja obejmowała lata 2015-2017 – pierwsze 

półrocze). 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  w uzupełnieniu informacji mówił, że w 

ramach poprawy bezpieczeństwa na drogach, w związku z rozpoczęciem nowego roku 

szkolnego wspólnie z Policją została przeprowadzona w szkołach akcja bezpiecznego 

poruszania się po drogach dla uczniów.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  poinformował, że w związku z 

dyskutowanym na posiedzeniu Komisji Rolnictwa tematem handlu zwierzętami na 

strykowskim rynku oraz sugestią , że możliwe jest rozwiązanie problemu we współpracy z 
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ŁODR w Bratoszewicach , Dyrektor Ośrodka jest zainteresowany podjęciem współpracy w 

tej kwestii. W przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie w tej sprawie, być może powstanie 

projekt, gdzie z całego powiatu mógłby odbywać się handel zwierzętami na terenach 

wystawowych Ośrodka.  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Przewodniczącego rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach merytorycznych komisji rady oraz przygotowaniu materiałów na sesję. 

Przewodniczący podziękował radnym za dokonanie zbiórki dla rodziny poszkodowanej w 

wyniku ostatnich nawałnic jakie przeszły przez Polskę. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w miesiącu wrześniu wypracowała 

wnioski do projektu budżetu gminy na 2018 rok oraz opiniowała projekty uchwał na bieżącą 

sesję rady. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna w miesiącu wrześniu zapoznała się z informacją z 

wykonania budżetu gminy Stryków za pierwsze półrocze 2017 roku oraz dokonała analizy 

skargi, która wpłynęła do rady, przygotowała stanowisko w sprawie skargi, które dziś zostaje 

przedstawione radzie.  

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu zapoznała się z informacją dot. 

funkcjonowania Izby Rolniczej Województwa Łódzkiego w 2017 roku oraz opiniowała 

projekty uchwał na bieżącą sesję. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, 

wypracowała wnioski do projektu budżetu na 2018 rok oraz dyskutowała nad 

przygotowaniami gminy do obchodów 100-lecia Niepodległości Polski. 

 

Ad. pkt. 7 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2017 

rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  się  

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2017-2027, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  
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c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głos  wstrzymujący  się  

 

d) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Sosnowiec oraz wsi Sosnowiec Pieńki, obręb Sosnowiec, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

f) zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/191/2016 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 26 sierpnia 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

częściowej zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków w miejscowości 

Kiełmina i Kalinów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa wniosła do projektu uchwały 

autopoprawkę w § 1 następującej treści: ,, części działki 119/1, (…) ʼʼ 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki do uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały wraz z autopoprawką:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  
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0  głosów  wstrzymujących  się  

 

g) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  się 

 

h) zmieniającej uchwałę Nr XLIV/353/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 19 lutego 2010 r. w sprawie ustalenia regulaminu targowiska 

miejskiego w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Sprawa handlu zwierzętami na targowisku była omówiona na posiedzeniu Komisji Rolnictwa 

w miesiącu wrześniu b.r. Komisja wypracowała wniosek w sprawie zmiany w regulaminie 

targowiska poprzez wykreślenie z regulaminu zapisu o handlu zwierzętami. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa szczegółowo przybliżyła przepisy 

ustawowe dopuszczające  handel zwierzętami na targowisku w Strykowie. 

Z uwagi na brak możliwości spełnienia wymogów dla handlu zwierząt przedstawiamy projekt 

uchwały zmieniającej wraz ze szczegółowym uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

Ad. pkt. 8 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Dariusz Dziewulski  mówił, że Komisja Oświaty na swoim posiedzeniu w miesiącu 

wrześniu tego roku poparła wniosek do przyszłorocznego budżetu gminy  dotyczący budowy 

,,balonu ʼʼ przy Szkole Podstawowej Nr 1 w Strykowie. Radny pytał czy nie można 

wybudować tego obiektu z tegorocznych oszczędności w budżecie i rozpocząć budowę  

jeszcze w tym roku? Jest to sprawa priorytetowa dla szkoły i uczniów.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że analizowany jest kosztorys 

naszego zadania w porównaniu z innymi już zrealizowanymi takim obiektami. Po dokonaniu 

analizy  zastanowimy się czy jest możliwość przyspieszenia realizacji tego obiektu czy 

dopiero w przyszłorocznym budżecie zabezpieczymy środki na jego realizację. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że wcześniej rada przyjęła wniosek o organizowaniu 

sesji rady w domu kultury. Radny pytał Przewodniczącego rady, dlaczego lekceważy radnych 

i radę. Mijają miesiące i ani razu nie była sesja zorganizowana w domu kultury. Być może 

przyszłaby jedna osoba ale to dla tej jednej osoby warto zorganizować sesję w domu kultury. 

Proszę w miarę możliwości to realizować. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że widzi potrzebę powrotu do tematu wydawania biuletynu 

informacyjnego jak to było już wcześniej planowane. Jest to niezbędne ponieważ mieszkańcy 

mają niedosyt informacji z gminy co się dzieje, co się robi. 
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Radny mówił o  przejściu dla pieszych przez jezdnię na ul. Paderewskiego przy ul. 

Warszawskiej przy sklepie motoryzacyjnym , które  jest nieoznakowane a duża grupa dzieci 

korzysta z tego przejścia. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że przyjmuje wniosek odnośnie 

przejścia dla pieszych natomiast co do pierwszego wniosku, również odbiera uwagi 

mieszkańców odnośnie informacji o tym co się dzieje w gminie. W tej chwili 

przebudowujemy naszą stronę internetową tak, aby można było szybciej i łatwiej znaleźć 

potrzebne informacje. Bierzemy pod uwagę uwagi osób starszych aby wydawać taki 

informator w wersji papierowej , rozprowadzać go poprzez sklepy czy inne podmioty. 

Analizujemy czy to ma być miesięcznik, kwartalnik czy jeszcze jakaś inna forma. Na Komisję 

przedstawimy propozycję. 

Radny Łukasz Orłowski pytał kiedy będzie znana lista osób , które otrzymały mieszkanie w 

nowym bloku wybudowanym przez gminę? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że lista będzie niebawem, a w 

pierwszej kolejności informację otrzymają zainteresowani. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w dniu 2 października b.r. 

nadzór budowlany ma rozpocząć dokonywanie odbioru budynku. Komisja Mieszkaniowa  

dokonuje ostatnich analiz wniosków o przydział mieszkania. Po zakończeniu pracy Komisja 

przedstawi propozycję listy Burmistrzowi.  

Radny Sylwester Kacprzak pytał w jaki  terminie będzie realizowana budowa przystanków 

komunikacji MPK przy drodze Nr 14 , czy  zakres realizacji przystanków będzie również 

obejmował budowę oświetlenia przystanków? Jeżeli zakres nie obejmuje tych prac, to czy 

istnieje możliwość posadowienia lamp ponieważ akurat to miejsce , w którym przystanek się 

znajduje jest nieoświetlone. 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła , że dziś mija termin złożenia u Wojewody zgłoszenia 

rozpoczęcia robót na drodze Nr 14 i Nr 71 w kwestii posadowienia przystanków. Do gminy 

nie dotarło żadne zawiadomienie o przedłużeniu terminu. Jeśli nie wpłynie w ciągu 

najbliższych dniu uznajemy to jako przyjęcie zgłoszenia, dlatego wnioskowałam o 

zabezpieczenie środków aby jak najszybciej rozpocząć realizację zadania. Wstępnie 

próbujemy zainteresować wykonawców aby mieć rozeznanie co do kosztów. Nie ma w tym 

projekcie oświetlenia. Jeżeli nie wystąpią żadne trudności, sama realizacja może być 

zamknięta w przeciągu tygodnia. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że w dniu 14 września tego roku mieszkańcy ul. 

Brzezińskiej podjęli uchwałę dla dwóch zadań t. j. o wykonaniu projektu oświetlenia 

ulicznego oraz utworzenia ścieżki rowerowej. Chodnik przy tej ulicy na wprost boiska 

sportowego został zdewastowany przez właściciela działki ( na działce znajdują się pryzmy 

różnego gruzu) obok powstało śmietnisko. Proszę zwrócić się do właściciela o 

uporządkowanie tego terenu, który nie jest dobra wizytówką naszego miasta. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że wystąpi do właściciela posesji o 

uporządkowanie terenu. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że czegoś nie rozumie. Był przeciwnikiem 

budowania ,,balonówʼʼ sportowych, sprawa została przegłosowana jakieś dwa lata temu i dziś 

pada deklaracja Pana Burmistrza , że kosztorys wykonania tej inwestycji będzie 

porównywany z innymi inwestycjami. Czy takiego porównania nie można było zrobić 

wcześniej? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że zadanie jako projekt techniczny 

było w tegorocznym budżecie natomiast tak jak na pozostałe inwestycje z zakresu sportu n.p. 

sale gimnastyczne, też zwracaliśmy się o dofinansowanie z ministerstwa sportu. Niestety nie 

otrzymamy z ministerstwa sportu środków na ten cel. W związku z tym rozważamy różne 



8 

 

rozwiązania dla realizacji tego zadania. W momencie zdecydowania , że zadanie to wchodzi 

do realizacji chcemy radzie przedstawić już konkretną informację o kosztach jego wykonania. 

 

Ad. pkt. 9 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle pytał czy aktualna jest deklaracja Pana Burmistrza 

odnośnie usuwania miejscowych zagrożeń konkretnie drzew, czy już została wybrana jakaś 

firma zewnętrzna , która miałaby tego dokonać? Pan sołtys mówił, że dobrze byłoby aby 

sołtysi zgłaszali takie wnioski ze swoich terenów. 

Pan Stanisław Miller mówił, że po ostatnich jesiennych opadach widoczne są zaniedbania 

rowów melioracyjnych, które nie odbierają wody. Tak dzieje się np. w Koźlu gdzie poprzez 

niedrożny rów przy drodze podtopione są pola co utrudnia ostatnie zbiory kukurydzy z pól. 

Pan sołtys mówił, że zgłaszał ten problem do Prezesa Spółki Wodnej ale okazuje się , że 

Spółka nie ma już pieniędzy na udrożnienie rowu.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że prosił już wcześniej sołtysów o 

zgłaszanie takich potrzeb wycięcia drzew stanowiących zagrożenia na działkach gminnych. 

Jak spłyną wnioski z sołectw, po przeprowadzeniu ich analizy przystąpimy do prac. Nie 

będziemy czynić utrudnień przy usuwaniu drzew. Proszę o zgłoszenia takich potrzeb w 

sekretariacie. 

Pan Burmistrz mówił, że spółka wodna jest dofinansowana z budżetu Gminy w kwestii 

renowacji rowów melioracyjnych i przedstawia swoje propozycje, które rowy w danym 

momencie wymagają renowacji. Ze względu na ostatnie warunki atmosferyczne i związane z 

nimi opady deszczu może trzeba by spotkać się na Komisji rolnictwa przy udziale Spółki 

wodnej i ewentualnie zmienić plany na rok bieżący, wytypować te rowy, które wymagają 

natychmiastowego udrożnienia, a pozostałe rowy przesunąć do realizacji na następny okres. 

Kwestia nie dotyczy to tylko jednego rowu w Koźlu ale z innych rejonów gminy również 

mamy zgłoszenia. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła o tym, że jeżeli zostanie zakazany 

handel drobną zwierzyną na targowisku to gdzie rolnicy będą mogli sprzedawać? 

Pani sołtys mówiła, że coraz bardziej ogranicza się rolników wprowadzaniem takich zakazów. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że Powiatowy Lekarz 

Weterynarii na bazie ustawy wprowadza takie ograniczenia sprzedaży zwierząt aby zapobiec 

rozprzestrzenianiu się chorób wśród ptaków. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że wśród wielu ograniczeń pojawił 

się pozytywny sygnał dotyczący czipowania psów i kotów a był to temat nierozwiązany przez 

wiele lat w naszym kraju dotyczący bezdomnych zwierząt. Jeżeli zostanie wprowadzony taki 

przepis, to na nas wszystkich będzie spoczywał obowiązek znakowania zwierząt domowych. 

Do tej pory kwoty przeznaczone z budżetu gminy na utrzymywanie bezpańskich psów w 

schroniskach są ogromne. 

Pani Wioletta Głowacka Naczelnik Wydziału Promocji przypomniała, że w dniu 29 

września b.r. oraz 3 października odbędą się spotkania z mieszkańcami Gminy Stryków 

zainteresowanymi przystąpieniem do projektu na instalowanie odnawialnych  źródeł energii. 

Pani Wioletta Głowacka podsumowując akcję zbiórki pod hasłem  „Na pomoc” dla 5 

osobowej rodziny z Sienicy w gminie Czersk poszkodowanej w sierpniowej nawałnicy 

poinformowała, że w ramach akcji zebrano 4744,67 zł i 4 euro. Zebrane pieniądze trafiły już 

na konto rodziny. 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice mówił o tym, że jest już projekt budowy mostu na 

drodze koło tzw. lisów i pytał kiedy zadanie będzie realizowane, ponieważ cała droga jest 

skrótem dla pracowników dojeżdżających do pracy do magazynów zlokalizowanych wokół 

Strykowa. 
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Jednocześnie Pan Sołtys zwrócił się z prośbą o takie oznakowanie tej drogi aby nie mogły 

wjeżdżać tiry, które niestety niszczą nawierzchnię drogi. 

Pan Damian Perek zwrócił się z prośba do Burmistrza aby na wszystkie wnioski składane 

przez niego w imieniu mieszkańców sołectwa była udzielana pisemna odpowiedź. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że rozważany jest sposób  jak 

zabezpieczyć ten fragment drogi i mostu po wybudowaniu aby nie uległa zniszczeniu. Ruch 

przez nowy most może być duży i samo postawienie znaków ograniczających niewiele może 

zdziałać. Z fachowcami zastanawiamy się jak to zrobić fizycznie ograniczając ruch tirów na 

tej drodze. Do tej pory na nasze propozycje ograniczenia ruchu tirów przez Smolice  

generalna dyrekcja nie wyraziła zgody. W związku z tym , że stało się to dla nas notorycznym 

problemem, zwrócimy się do generalnej dyrekcji o zaproponowanie rozwiązania przez nich. 

Radny Andrzej Janeczko nawiązał do wypowiedzi Pani sołtys Sobierajskiej i mówił, że 

zgadza się z nią , że coraz więcej jest ograniczeń dla mieszkańców, coraz mniej wolności i 

samorządności wprowadzanymi odgórnie różnymi ustawami. 

Radny pytał jak to się dzieje , że rozporządzenie w sprawie zakazu handlu zwierzętami na 

rynku jest z 2008 roku a my robimy to dopiero teraz podejmując uchwałę ?  

Radny Andrzej Janeczko poparł wniosek Pana sołtysa ze Smolic odnośnie udzielania 

odpowiedzi  na piśmie na składane do Burmistrza wnioski przez sołtysów. 

Radny pytał w imieniu mieszkańców na jakich zasadach odbywają się przekształcenia w 

planie zagospodarowania przestrzennego na naszym terenie? Mam upoważnienie ( radny 

wymienił nazwiska) tych osób, które od lat proszą o przekształcenie terenów z rolnych na 

budowlane. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  odpowiadając dlaczego zakazu handlu nie 

wprowadziliśmy wcześniej , odpowiedź dała Pani sołtys. Uważaliśmy, że handel odbywa się 

w znikomym stopniu i nie wprowadza takiego zagrożenia jak wielotysięczne hodowle tych 

zwierząt, których skutki są poważne.   

Co do planów zagospodarowania przestrzennego- jest kilkaset wniosków gdzie zadania 

przekształceń należy wprowadzić do budżetu gminy. Wybór radnych wprowadzenia zadań 

inwestycyjnych na dany rok został dokonany i pozostałe wnioski nie zostały zaakceptowane. 

Bazą wyjściową do przekształceń jest studium zagospodarowania gminy. Merytoryczna 

komisja zajmuje się tym tematem. Do tej pory było tak, że jedna uchwała w sprawie zmiany 

studium dotyczyła całej gminy, teraz możemy wyrywko wybrać jedną czy dwie 

miejscowości. Wnioski, które spływają od mieszkańców czasami kłócą się z funkcjami np. w 

terenach gdzie nie ma mediów, ktoś kupił działkę dużą i chce ją podzielić na działki 

budowlane ale musi być zachowany pewien ład architektoniczny, ponieważ nie można 

dopuścić aby powstały tereny budowlane przy terenach przemysłowych. Później tworzą się 

problemy dotyczące użytkowania budynków mieszkalnych , które powstaną. 

Taki przykład mieliście państwo, gdzie w terenach jak nie obowiązywał plan 

zagospodarowania powstały budynki mieszkalne w terenie zalewowym ( nie uwidaczniało się 

to w czasie jak były lata suche) ale postawienie budynku w terenie najniższym i mokra aura 

spowodowały zalewanie budynku, w następstwie czego wpłynęła skarga z oczekiwaniem, że 

sprawę powinien rozwiązać burmistrz. 

Wszystkie wnioski dotyczące tematu przekształceń są aktualne. To nie urzędnicy decydują , 

które wnioski są przyjmowane tylko tematy te są omawiane na komisji, które tereny 

uruchamiamy. Każda uchwała w sprawie zmiany jest szczegółowo analizowana. Poza tym w 

Ługach mieliśmy problemy i ograniczenia ze strony Wojewody Łódzkiego odnośnie 

zwiększenia terenów budowlanych np. przewietrzenia, ochrona zwierząt, brak możliwości 

grodzenia działek. Poprzez te ograniczenia teren ten został nam ,, okrojony ʼʼ przez 

Wojewodę bo w innym przypadku nie zostałby przyjęty plan. Mało tego prace, które obecnie 

trwają nad zmianą ustawy dotyczącej zagospodarowania przestrzennego będą ograniczały 
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jeszcze bardziej gminy dlatego, że gminy przystępujące do zmian w planie na tereny 

budowlane  będą zobowiązane do wybudowania na własny koszt sieci dróg, wodociągów i 

kanalizacji. Gmina mając na myśli uruchomienie takich terenów budowlanych, w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej będzie musiała pokazać środki finansowe na ten cel. 

Udzielam wyjaśnień ogólnych nie odnosząc się do konkretnego przypadku przedstawionego 

przez Pana radnego , dlaczego w tym rejonie nie ma terenów budowlanych. 

Pani Monika Banasiak sołtys wsi Nowostawy Górne odnosząc się do zakazu handlu 

zwierzętami na targowisku w Strykowie apelowała do rady i Burmistrza  o znalezienie 

rozwiązania i poszukanie innego miejsca na ten cel. 

Pan Arkadiusz Przygodzki sołtys wsi Dobra wnioskował w imieniu mieszkańców  o 

zwiększenie ilości godzin pracy lekarza pierwszego kontaktu w ośrodku zdrowia w Dobrej 

oraz pytał czy możliwe jest aby kierowcy wyjeżdżający z firmy DPD respektowali 

oznakowanie na drodze wyjazdowej i wyjeżdżali zgodnie z ustawionym znakiem nakazu z 

siedziby DPD do zgierskiej trasy a nie jechali przez Dobrą. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że w sprawie zwiększenia 

ilości godzin pracy lekarza możemy tylko zwrócić sie do podmiotu prowadzącego tam 

działalność. Decydującego wpływu ani przełożenia służbowego jednak nie mamy. 

Sołectwo również może wystąpić w tej sprawie do podmiotu prowadzącego. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że na ulicy Kopernika przed posesją Nr 17 jest zarwana 

studzienka kanalizacyjna, która stwarza zagrożenie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  przyjął wniosek do realizacji. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że zakaz handlu drobną zwierzyną jest sabotowaniem 

handlu dla drobnych rolników. Natomiast jeżeli po tylu latach od wejścia w życie przepisów 

my regulujemy te sprawy to dobrze stanie się jeśli znajdziemy inne miejsce w Bratoszewicach 

tak jak mówił Burmistrz i będzie tam można sprzedawać zwierzęta. 

Co do hali przy szkole podstawowej nr 1 – dziwi radnego fakt, że jeszcze do tej pory nie 

znamy kosztów budowy tego balonu. Przecież to nie jest takie trudne aby zrobić rozeznanie 

co do ceny. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa   mówił, że wartość kosztorysowa tego 

obiektu to półtora miliona złotych i taką wartość moglibyśmy umieścić w przetargu jednak 

chodzi o to aby wybudować ten obiekt taniej. Może jest możliwość wybudowania tego 

obiektu za jeden milion trzysta tysięcy – to po co mamy blokować w budżecie dodatkowe 200 

tysięcy złotych ?  

Radny Łukasz Orłowski mówił, że jak Burmistrz wymienił kwotę to wiemy teraz ile to 

może kosztować. 

Radny odniósł się do artykułu prasowego i do stwierdzenia jego autorki, że nie obronił się 

wniosek o przeprowadzenie referendum czy konsultacji społecznych w sprawie zamiany 

rozpoczęcia inwestycji, a dyskusja zakończyła się tym, że nie doprowadził do głosowania 

tego wniosku. 

Dziś składa wniosek, ponieważ większość mieszkańców chce konsultacji społecznych lub 

referendum jeżeli chodzi o budowę domu kultury i budowę kompleksu szkolno-sportowego.  

Obecny na sesji Rady Miejskiej w Strykowie Mieszkaniec Gminy Stryków mówił o 

następujących sprawach: 

 widział taki balon sportowy w Piotrkowie Trybunalskim. Balon, o którym się mówi 

nie jest rozwiązaniem prowizorycznym tylko może być wykorzystywany 

wielofunkcyjnie zarówno w godzinach dopołudniowych jak i po południu. 

 problem ul. Kościuszki w Strykowie (dochodzi do urządzania wyścigów).Propozycja 

– ustanowić centrum Strykowa jako strefę zamieszkania co daje mieszkańcom pewne 

przywileje i ograniczyć prędkość do 20 km/h , odpadną wtedy te wszystkie znaki 
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ograniczające i przejścia dla pieszych, które staną się zbędne a do tego instalacja 

progów zwalniających z prawdziwego zdarzenia znacząco poprawi bezpieczeństwo, 

 drogi techniczne wokół autostrady są wykorzystywane przez tiry jako ,, skrót ʼʼ 

dlatego, że nie ma na nich oznakowania tonażowego. Czy jest możliwość ustawienia 

znaków ograniczenia np. wjazdu pojazdów do 10 t od strony Rokitnicy do drogi nr 

14? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa   mówił, że drogi serwisowe powstały do 

obsługi działek położonych przy tych drogach, po których porusza się też ciężki sprzęt 

rolniczy. Nie wiemy czy ustawienie takich znaków ograniczenia tonażu nie spowoduje tego, 

że również rolnicy nie będą mogli poruszać się sprzętem ciężkim tymi drogami. 

Powoli będziemy przymierzać się do przejmowania od generalnej dyrekcji dróg serwisowych 

i przyjmowania ich w zasób dróg gminnych niektórych z nich publicznych. W związku z tym 

przyjdą również rozwiązania odpowiedniego oznakowania tych dróg , przebudowy czy 

wykorzystania ich do obsługi terenów inwestycyjnych. 

Radny Bogdan Walczak wracając do sprawy targowiska mówił, że sprawa targowiska 

ciągnie się już od 1997-98 roku. Potem było targowisko modernizowane , też są problemy a 

my nic nie robimy.Za wzór do naśladowania stawiam Głowno gdzie nie ma dostępnego 

handlu zbożem. Tam się nikt nie pyta gdzie rolnik ma to sprzedać. Jest taki przepis i tak być 

musi. 

Dobrze, że w końcu się ktoś obudził i zaczął wertować ustawy a jest ich dużo. Dlatego 

uważam, że skoro są uwagi do targowiska to należy sprecyzować co w zamian. Nie bierzecie 

państwo pod uwagę mieszkańców tylko własne potrzeby. Wprowadźcie jeszcze handel 

buhajami, maciorami …to dopiero będą zapachy. A co na to mieszkańcy? Jak się skończy 

sesja to zapraszam na okolice targowiska co tam jest. Jeżeli jest targowisko od kilku lat a 

handel toczy się na ulicy to coś jest nie tak. Wzdłuż ulicy Targowej stoją samochody z 

węglem. Albo trzeba zmienić nadzorującego targowiskiem albo podjąć inne rozwiązania. 

Proszę o zwrócenie uwagi na mieszkańców , po raz któryś mówię, że zostaje zniszczona 

zieleń. Kto będzie dawał pieniądze na jej uzupełnienie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie mówił, że targowisko było budowane dla całej 

gminy. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że jemu nie przeszkadzają zapachy wiejskie na targowisku, 

ubolewa nad tym, że na przykład rynek bałucki nie ma już takiego charakteru jak  dawniej. 

Musimy liczyć się z tym, że jesteśmy gminą rolniczą i nikomu nie powinno to przeszkadzać. 

To , że psuje się zieleń to też nie jest problem. Są kraje gdzie zieleń( trawniki) są 

wykorzystywane do odpoczynku, ludzie po nich chodzą , rozkładają koce, opalają się. 

My ze wsi tolerujmy miasto, miasto niech toleruje wieś. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków poinformowała, że od 1 października tego roku 

zmienia się organizacja nocnej opieki lekarskiej. W związku z tym dla sołtysów z terenu 

naszej gminy zostały przygotowane informacje w tej sprawie celem upublicznienia w 

sołectwach i są do odbioru w sekretariacie Urzędu. 

Przewodniczący RM w Strykowie ogłosił przerwę w obradach . 

Po przerwie głos zabrał radny Krzysztof Bandurowicz i mówił, że w przyszłym roku mija 

setna rocznica odzyskania niepodległości przez Polskę. Komisja przyjęła wniosek o 

przeznaczenie kwoty 150 tysięcy złotych w budżecie na budowę  pomnika upamiętniającego 

to wydarzenie. Czas na realizację tego zadania jest krótki. 

Radny zwrócił się z prośbą do rady o powierzenie mu koordynacji prac związanych z budową 

pomnika. 

 

 

 



12 

 

Ad. pkt. 10 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki odczytał protokół 

Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 28 września 2017  roku Komisja 

przyjęła następujące wnioski: 

1. Zaprosić na najbliższą sesję Rady Miejskiej w Strykowie Powiatowego Lekarza 

Weterynarii w celu przybliżenia problemu zakazu handlu na targowisku gminnym        

( wnioskodawca radny Karol Lenart). 

Radny Karol Lenart mówił, że odzew społeczny mieszkańców jest taki, że nie jest rozwiązany 

problem handlu zwierzętami. 

Radny wycofał wniosek aby nie zapraszać Powiatowego Lekarza Weterynarii na sesję tylko 

zaprosić na spotkanie z sołtysami. 

Burmistrz Strykowa przyjął wniosek do realizacji. 

2. O konsultacje społeczne w sprawie ustalenia priorytetu w rozpoczęciu realizacji 

inwestycji centrum kultury lub kompleksu szkolno-sportowego( wnioskodawca radny 

Łukasz Orłowski). 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy to jest w końcu wniosek o konsultacje czy o 

referendum? 

Radny Łukasz Orłowski pytał , co jest tańsze: konsultacje czy referendum? Co jest szybsze 

do przeprowadzenia? Radny mówił, że nie chciałby przedłużać czasu realizacji tych zadań 

tylko dowiedzieć się , która z tych inwestycji jest ważniejsza dla mieszkańców? 

Pewno referendum niesie za sobą wyższe koszty więc niech zostaną konsultacje społeczne. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa   mówił, że jeżeli będziemy przeprowadzać 

konsultacje społeczne to na pewno żadna z tych inwestycji nie wejdzie do realizacji w 

przyszłorocznym budżecie. 

Albo państwo przyjmujecie poszczególne uchwały i wiecie co robicie a jeżeli nie będziemy 

budować centrum kultury to żadna z inwestycji nie zostanie rozpoczęta, a potem skumulują 

się być może dwie, z których żadna nie zostanie zrealizowana bo nie będzie środków na ten 

cel. 

Konsultacje dotyczą całej gminy i co będzie w przypadku jak mieszkańcy wypowiedzą się , 

że można np. budować taki obiekt w Bratoszewicach czy w Swędowie ? 

Przyjęty harmonogram jest dobrym harmonogramem ponieważ rozpoczynamy budowę 

 jednego zadania, w tym czasie projektujemy drugie zadanie czyli szkołę i obiekty sportowe. 

Opracowanie dokumentacji technicznej na te obiekty będzie trwało około roku. Czyli 

wiadomo, kiedy będziemy mogli rozpocząć realizację tego zadania w  tym czasie może 

upłynąć termin pozwolenia na budowę centrum kultury. 

Radny Dariusz Dziewulski mówił, że odpowiedzi udzielił już Pan Burmistrz i nie negując 

wniosku radnego Orłowskiego pytał czy jest w ogóle opcja zorganizowania konsultacji skoro 

mamy już pozwolenie na budowę domu kultury w tym miejscu? 

Radny Bogdan Walczak mówił, że nie chciałby nikogo wzruszyć tym co powie a tym 

bardziej Pana Orłowskiego ale kwestia budowy balonu jest priorytetem dotyczy to tego co 

powiedział Burmistrz. To w końcu zależy od nas , od rady. Jeżeli wdamy się w dyskusję to 

realizacja inwestycji przesunie się w czasie. Podejmijmy decyzję jako rada. Rozwój dzieci 

powinien być od samego początku. 

Dlatego proszę radnego Orłowskiego żeby wycofać się z konsultacji i z referendum a jak 

będzie tylko możliwość żeby ten balon realizować. 

Już na komisji mówiłem, że ten koncert życzeń do projektu budżetu powinien być jak 

największy , po to aby Burmistrz miał możliwość wyboru bo Burmistrz jest gospodarzem. 

Uważam, że w pierwszej kolejności powinna być realizowana szkoła i obiekty towarzyszące. 
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Przewodniczący RM w Strykowie Paweł Kasica mówił, że na komisji został przyjęty 

wniosek o realizacji budowy balonu przy szkole podstawowej nr 1 i nikt tego nie neguje. 

Radny Łukasz Orłowski mówił, że na posiedzeniu Komisji zrobił się straszny raban. Zaraz 

na pierwszym posiedzeniu komisji odnośnie lokalizacji domu kultury pan przewodniczący 

postawił wniosek formalny potem padły jeszcze bodajże trzy wnioski w tym m.in. o 

konsultacje. 

Temat budowy balonu znany jest od dwóch lat. Jeżeli ktoś myślał, że ministerstwo po 

zapoznaniu się z wnioskiem jak ten budynek wygląda , jak to wszystko jest posadowione da 

dotację na balon to byłoby to marnotrawienie państwowych środków publicznych. Nikt 

zdrowo myślący biorąc pod uwagę lokalizację tego balonu przy budynku takim w jakim jest 

obecnie szkoła nie da pieniędzy. 

Według mojej oceny wysłuchując tego co mówią mieszkańcy bez selekcji kto jest za , kto jest 

przeciw w większości życzą sobie szkołę i po to jest ten wniosek. 

Zwracając się do radnego Bogdana Walczaka radny mówił: Burmistrza wybierają ludzie , 

którzy w większości nie mogą tu przyjść bo są w pracy. Nie zrobimy sesji od 18.30… 

Wniosek utrzymuję. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki odczytał ponownie 

wniosek zgłoszony przez radnego Orłowskiego. 

Radny Bogdan Walczak pytał co ten wniosek da? 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że z wypowiedzi Burmistrza wynika co da - opóźnienie w 

realizacji domu kultury… 

Głosowanie nad wnioskiem :  

4 głosy za  

9 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  się  

Podczas głosowania nieobecny radny Sylwester Kacprzak. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu  KU i W na XL  sesji : 

11 głosów za  

0 głos przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się  

 

Pani Wioleta Głowacka Naczelnik Wydziału Promocji udzieliła informacji odnośnie nie 

uzyskania dofinansowania budowy balonu przez ministerstwo i mówiła, że żadna z gmin 

ubiegająca się o te środki nie otrzymała dofinansowania z ministerstwa. Nie był to błąd z 

naszej strony w dokumentacji co byłoby powodem  odrzucenia wniosku. Ministerstwo 

przekazało środki na inny cel. Informacja taka jest dostępna na stronach ministerstwa , można 

się z nią zapoznać. 

Ad. pkt. 13 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XL sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.45 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam czterdziestą   sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ . 

Protokołowała: 

       Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica  


